
REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE 
Onsdag 8. oktober 2024 kl. 17.45 
hos Lange, Storgade 30A 
 
 
Deltagere: Katrine, Pernille, Claus, Louise, Pia, Christian, Emma og Brian 
Afbud:  Line 
 
 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat godkendt.  

 
 

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt – enkelte ekstra punkter under evt. 

 
 

Punkt 3 Økonomi 
Katrine havde gennemgået økonomien forud for mødet for at 
følge op på budget og balance pt. Økonomien ser fin ud, og 
der skulle være likviditet til resten af året. Planen er, at vi bru-
ger hele årets indtægt til drift og arrangementer, som vi har 
budgetteret med. Vi har brugt ca. 20.000 kr. ekstra sammen-
lagt på Streetfestival og Sorø Marked, hvilket dækkes ind af 
besparelser på andre poster samt kontingentindbetalinger fra 
nye medlemmer. 
 
Pia har overtaget opgave med medlemmer/standholdere, der 
skylder foreningen penge. Christina rykker første gang, og 
derefter overtager Pia sagerne. 
 
Bestyrelsen lægger op til en ændring i kontingentet fra 2025 
(skal drøftes og vedtages på næste geeralforsamling). Forsla-
get bliver: 

- Detail 1.350 kr. + moms 
- Serveringssteder 1.050 kr. + moms 
- Service 850 kr. + moms 
- Hobby 650 kr. (+ moms) 

 

 

Punkt 4 Ind- og udmeldelser 
Le Niveau, Guldregn og Naturbar indmeldt siden sidste besty-
relsesmøde. Te&Mere udmeldt. 

 

 

Punkt 5  Medlemsbegivenheder 
Nye butikker – velkomst. 
 
Bestyrelsen sender hilsen til medlemmer ved butiksjubilæer, 
runde fødselsdage o.l., hvis butikkerne selv annoncerer det. 
 
Emma er gaveansvarlig! 
 

 
 
 
 
 
 

Emma 

 

 



Punkt 6 Samarbejde med Sorø Kommune 
Der er kommet nye leder for Vej & Park (Jacob Asbjørn Jacob-
sen), som Katrine har holdt kaffemøde.  
 
Dialogmøde afholdes igen mandag 21. oktober (Jacob, Laila, 
Christian og Katrine). 
 
Vi samarbejder med Sorø Kommune om Kyndelmisse 2025. 
Kommunen vil gerne leje 4 julehuse – Katrine og Ole Kræm-
mer aftaler nærmere med Malene Knth Hamilton om place-
ring. Kommunen har desuden foreslået lysinstallationer i bu-
tikkernes vinduer, men foreningen har ikke økonomi til at be-
tale halvdelen, som kommunen foreslår. Kommunen opfordres 
til at tage kontakt til de enkelte butikker. 
 
Pia følger op på Task Force Sorø til næste møde. 
 
Katrine har holdt møde med Sorø Julefond (Bettina og Klaus) 
og kommunen (Laila og Peder) om årets julebelysning. Der er 
et fint samarbejde, og vi ser frem til årets julebelysning. Jule-
fonden sørger for 12 nye lyskæder til julehusene med tilskud 
på 5.000 kr. fra Sorø Julekalender. 

 
 
 
 

Katrine/ 
Christian 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pia 

 

Punkt 7 Synliggørelse af foreningen 
Der er afholdt fyraftenshygge den 5/9 og 3/10 på hhv. Valen-
cia og CoisBar. Der er ikke så stort fremmøde til disse arran-
gementer (endnu!), men det er virkelig hyggeligt, og vi fort-
sætter hyggen. 
 
Christian arbejder videre med infoskærme. Der indkøbes net-
forbindelse og stativ til skærm i Sparekassen.  
 
Støttearmbånd 2024: Rest uddeles sammen med halloween-
stempelkort (Katrine indsamler og afleverer til Ævent). 
 
Støttearmbånd 2025: Christian kontakter Sten Jauer for de-
sign. 
 
Logo-stickers – til nye medlemmer. Pia leder efter dem, Ka-
trine udleverer. 
 
Nye gavekort-stickers skal laves. Pernille kontakter SparXpress 
for fil – sender til ABdesign. 
 
Web/so-meudvalg: Christian, Emma og Pernille – kigger på 
websiden mv. 

 
Brian 

 
 
 
 

Christian 
 
 

Katrine 
 
 

Christian 
 
 

Pia 
Katrine 

 
Pernille 

 
 

Flere! 

 

Punkt 8 Sorø Helhedsprojekt 
Christian drøfter mulighed for skitse til Sten Jauer. Vi vil gerne 
konkretisere overfor politikere og borgere, hvad vi mener, at 
der skal til på Torvet.  

 
Christian 

 

Punkt 9 Initiativsag 
Katrine skriver brev til kommunen om bestyrelsens syn på ini-
tiativsagen om lukning af Storgade første lørdag i sommermå-
nederne. 
 

 
Katrine 

 



Punkt 10 Nyt gavekort 
Det nye gavekort er vel implementeret hos alle eksisterende 
brugere. Pernille og Katrine er ved at oprette nye medlemmer 
på systemet også, så endnu flere kan modtage vores gave-
kort. 
 
Der arbejdes desuden på at Sorø Blomster og MetHe også skal 
kunne sælge gavekortet fremover for at aflaste Bog & Idé – 
især i julehandlen. I den forbindelse vedtog bestyrelsen, at 
gebyret for køb af gavekort skal stige fra 10 til 15 kr., og at 
sælgerne af gavekortene kvartalsvis afregnes med 2 % af ga-
vekortsalget for at sikre, at salgsstederne ikke har ekstra ud-
gifter ved salg (f.eks. pga. deres indløsningsaftaler). 
 

 
Katrine/ 
Pernille 

 
 
 

Pernille 
  

Punkt 11 Clickto 
Katrine og Pernille har i løbet af sommeren søgt et tilskud på 
52.500 kr. fra LAG-midlerne til færdigudvikling, onboarding og 
marketing af clickto. Planen er, at alle medlemsbutikker kan 
onboardes til januar 2025 og teste platformen året ud uden 
beregning. Pernille arbejder videre sammen med udviklerne. 
 

 
Pernille 

 

Punkt 12 Provinshandelstandens Fællesfond 
Christian har lavet en beskrivelse af fonden, som skal danne 
baggrund for teksten på hjemmesiden. 
 

Christian 
Katrine 

 

Punkt 13 Arrangementer 
I resten af 2024 afholder vi Halloween i Sorø fredag den 
25/10, Sorø Juleby 23/11 + tre weekender i december – ar-
bejdsgrupperne er i fuld gang! 
 
Annonceudvalg (årshjul mv.): Claus, Uffe, Emma, Christian og 
Katrine. Claus indkalder til første i oktober/november. 
 

 
 
 

Claus  
 

Punkt 14 Evt. 
Destination Sjælland har sendt mail ud om en kvik-pulje til ju-
learrangementer. Vi ønsker et ”træk-plaster” i Sorø Juleby, så 
Katrine søger puljen til gratis gløgg og æbleskiver til alle de 
tre søndage i december. Ansøgningsfrist 22/10 – svar i uge 
44. 
 
Mødekalender: 

- Onsdag den 13. november kl. 17.45 hos Sejers 
- Onsdag den 8. januar kl. 17.45 hos Katrine privat 
- Onsdag den 5. februar kl. 17.45 hos Lange 
- Generalforsamling mandag den 17. marts kl. 18 

 
Katrine 

 

 


